
 

 

 
香港青年獎勵計劃 - 捐款表格 

The Hong Kong Award for Young People - Donation Form 

 

捐款者資料 Donor Information 
＃捐款港幣一百元或以上將獲發捐款收據 Receipt will be issued to any donation of HK$100 or above 

*請刪去不適用者 Please delete as appropriate 
 

善長／機構名稱 

Name of Donor 
 

＃收據抬頭 

Name on Receipt 
☐ 同上 

Same as above 

☐ 其他 (請註明)： 

Other (Please Specify):  
 

聯絡人姓名 

Contact Person 
(*先生Mr./女士Ms.) 

聯絡電話 (公司) 

Phone (Company) 
 

聯絡電話 (手提) 

Phone (Mobile) 
 

電郵 

Email 
 

通訊地址 

Correspondence Address 
 

 

 捐款資料及方法 Donation By  
 

我們願意捐助港幣 _______________ 元，以支持 AYP 青年工作。  

 

We would like to donate HK$ _______________ to support AYP youth work. 

 

 以劃線支票 (支票抬頭：香港青年獎勵計劃) Cross Cheque (Made payable to "The Hong Kong Award for Young People") 
 
銀行名稱：  

Name of Bank 
 

支票號碼：  

Cheque No.: 
 

 
 以網上銀行或自動櫃員機轉帳（匯豐銀行：552-107229-001 請把存款收據副本與此回條一併回覆本會） 

Online payment via internet banking or ATM Transfer (HSBC: 552-107229-001, please share the transaction copy together with this form) 
 

 PayMe（請掃描二維碼，在訊息欄內輸入”捐款：<捐款者名稱>”，截圖並與此回條一併回覆本會） 

(Please scan the QR Code, enter donor name in message box and share the transaction copy together with this form) 

 

請以pdf格式填妥此回條後電郵至award@ayp.org.hk，並郵寄支票或付款証明至九龍長沙灣麗閣邨麗葵樓三樓

301-309號。如有垂詢，歡迎致電2157 8630與傳訊及籌募部聯絡。Please send the completed form to 

award@ayp.org.hk, and post the cheque or payment record to Nos. 301-309, 3/F, Lai Kwai Hse., Lai Kok Est., Cheung 

Sha Wan, Kowloon. For further queries, please contact us at (852) 2157 8630. 
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